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Адрес AMBEG Dr. J. Dichter GmbH 
Tempelhofer Weg 65-68 
10829 Berlin

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of ampoule forming machines, vial forming machines, cartridge forming machines and syringe forming machines and tube feeders.

AMBEG´s product range includes:

Ampoule forming machines Type U3, U4, U5 Vertical multi-head continuous motion machines for the production of ampoules from glass tubes.
Vial forming machines Type RP, RP 30, RP M30, RP 50 Vertical multi-head indexing motion machines for the production of glass vials from
glass tubes.
Syringe and carpoule forming machine Type FS Vertical multi-head indexing motion machine for the production of syringe bodies and
carpoules from glass tubes.
Sprinkler bulb forming machine Type SPR 24 Vertical multi-head indexing motion machine for the production of sprinkler bulbs from glass
tubes.
Automatic tube loaders
Special glass forming machines available upon request

Company Profile of AMBEG Dr. J. Dichter GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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